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Calo - healthy food initiative

From Labor Committee - اللجنة العمالية <lc@ubt.edu.sa>
Date Mon 2025-02-17 9:37 AM
To Dahban All <DahbanAll@ubt.edu.sa>; Jeddah All <JeddahAll@ubt.edu.sa>
Cc Mohammed Alqarni <m.alqarni@ubt.edu.sa>

إعلان لمنسوبي جامعة الاعمال والتكنولوجيا
 

يسرنا أن نعلن لكم عن عرض خاص مقدّم من تطبيق "كالو" وهو عبارة عن قسيمة شرائية بقيمة 100 ريال سعودي
تفاصيل العرض:

GHS1000 : الكود الخاص بالقسيمة
الرصيد الإجمالي : 100 ريال سعودي

المنتجات المتاحة: يشمل العرض مجموعة متنوعة من الأطعمة عبر تطبيق "كالو" للأكل الصحي
للاستفادة من القسيمة، يمكن لجميع منسوبي الجامعة استخدام الكود المذكور عند الشراء من خلال التطبيق.

 
ملاحظة:  بعض الصور التوضيحية للأطعمة المتوفرة عبر التطبيق.

لا تفوتوا الفرصة واستفيدوا من العرض!
 

مع خالص التحية والتقدير،
 

 
 
Announcement for UBT Staff
 
We are pleased to announce a special offer from the "Kalo" app , A 100 SAR shopping voucher
Offer Details:

Voucher Code: GHS1000
Total Balance: 100 SAR
Available Products: The offer includes a variety of food items via the "Kalo" app.) healthy food)
 

To take advantage of the voucher, all university staff can use the provided code when making a purchase through the
app.
Note: We are attaching the logo of the "Kalo" app and some images of available food items for your reference.
Don’t miss the opportunity and enjoy the offer!
 
With best regards and appreciation,
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Labor Committee - اللجنة العمالية

Tel: +966-12-

Tel: +966-

E: lc@ubt.edu.sa

W: www.ubt.edu.sa

      

CONFIDENTIALITY NOTICE: The contents of this email message and any attachments are intended solely for the addressee(s) and may contain confidential and/or privileged information and may be legally
protected from disclosure. If you are not the intended recipient of this message or their agent, or if this message has been addressed to you in error, please immediately alert the sender by reply email and then
delete this message and any attachments. If you are not the intended recipient, you are hereby notified that any use, dissemination, copying, or storage of this message or its attachments is strictly prohibited.

ل اليه للمسائلة. إذا لم تكن المستلم رسً ل خطيا. ومخالفة ذلك يعرض المُ رسِ ني ارساله او تعميمه او مشاركته مع أي شخص او جهة الا بموافقة المُ
و يد الإلكتر ونية وأي من المرفقات الخاصة بها هي فقط للمرسل إليه حيث تحتوي على معلومات سرية محمية قانونا من الكشف ولا يحق لمستلم البر إشعار السرية: محتويات هذه الرسالة الإلكتر

ني ثم حذف هذه الرسالة وأي مرفقات خاصة بها. إذا لم تكن المستلم المقصود، فإنك بذلك تخطر بأن أي استخدام أو نشر أو نسخ أو تخزين لهذه الرسالة أو مرفقاتها ممنوع منعا باتا.
و يد الإلكتر جى تنبيه المرسل على الفور عن طريق الرد على البر المقصود لهذه الرسالة ، أو إذا تم توجيه هذه الرسالة إليك عن طريق الخطأ، فير
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